
PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 17.12.2020

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  12:00  în  sala  de  consiliu  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Dubălaru Lucian, Președinte de ședință;
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6;
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6;

În deschiderea lucrărilor şedinţei  dl Demirel Spiridon, Secretarul General
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 24 de consilieri locali,
din 27 de consilieri în funcție pentru că trei consilieri au demisionat.                      

Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția  nr.  1552/11.12.2020  a  fost  adusă  la  cunoştinţa  publică  prin
afişare  la  avizierul  Primăriei  Sectorului  6,  pe  site-ul  instituţiei  şi  în  ziarele
Libertatea şi România Liberă, în termenul prevăzut de lege.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
D-le președinte, aveți cuvântul!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Bună ziua, doamnelor
şi  domnilor  consilieri!  Şedinţa  de  astăzi  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia
d-lui  Primar  nr.  1552/11.12.2020  și  a  fost  publicată  în  ziarele  Libertatea  şi
România Liberă, în data de 14.12.2020. 

Avem la dosar o informare depusă de către responsabilul pentru relaţia cu
societatea civilă prin care ne informează că faţă de proiectele propuse pe ordinea
de zi şi pe site-ul instituţiei Primăriei Sectorului 6 de la societatea civilă nu au fost
primite propuneri, sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Sunt modificări pe ordinea de zi?
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D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Da.
Aș vrea să adaugăm două proiecte suplimentare pe ordinea de zi, dacă și colegii
din consiliu sunt de acord. 

Este vorba de următoarele proiecte: 
Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Anexelor  nr.  1  și  nr.  2  din

Hotărârea  Consiliului  Local  Sector  6  nr.  146/20.08.2020  privind  aprobarea
derulării  în anul 2020, a proiectului  „Oamenii  sunt grija noastră!”,  Cod apel
POIM/819/9/1, ID 139239, desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială
şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Și cel de-al doilea:
Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către  Consiliului  General  al

Municipiului  București  pentru  împuternicirea  expresă  a  Consiliului  Local  al
Sectorului 6 de a încheia un acord de parteneriat cu Universitatea Politehnica
București în vederea stabilirii cadrului general de colaborare interinstituțională,
în  vederea  sprijinirii  reciproce  pentru  implementarea  unor  proiecte  privind
dezvoltarea de soluții inovative și educaționale precum și cultural-științifice.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Viceprimar!

Propun  ca  proiectele  suplimentare  să  intre  pe  ordinea  de  zi  înainte  de
Întrebări și interpelări. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? 

Discuții în sală

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Bun. Putem să discutăm,
să  primiți  pe scurt  informații,  dacă  considerați  că  sunt  oportune,  dacă  nu sunt
oportune, nu le punem pe ordinea de zi. Pot să vă zic că, d-na Viceprimar o să vă
dea informații cu privire la proiectul D.G.A.S.P.C., iar eu pot să vă spun foarte pe
scurt despre ce este vorba și este foarte ușor de parcurs, pentru că nu este complex
absolut  deloc,  proiectul  cu  privire  la  parteneriatul  cu  Politehnica.  Este  foarte
asemănător  cu  proiectul  pe  care  îl  avem  pe  ordinea  de  zi,  prin  care  cerem
aprobarea  Municipiului  București  pentru  a  avea  protocoale  de  colaborare  cu
Facultatea de Horticultură, cu Asociația de Peisagiștilor și cu Ordinul Arhitecților.
Este doar un proiect prin care cerem acordul Municipiului București să ne dea voie
să  avem  proiecte  comune,  deci,  nu  este  nimic  altceva.  M-am  întâlnit  cu
Universitatea Politehnica și vom colabora cu ei în două direcții principale. Prima
este deschiderea parcului Politehnicii, este un subiect pe care îl știți foarte bine și
nu o să mai insist, iar al doilea este să folosim know-how-ul pe care Universitatea
Politehnica care este poziționată în sectorul 6, este localizată în sectorul 6, să poată
să  colaboreze  cu  noi,  să  depunem  împreună  proiecte  pentru  a  obține  fonduri
nerambursabile,  în  special.  Cel  cu  parcul  trebuie  ca  să  intre,  sper  să  intre  pe
ordinea ședinței Consiliului General de săptămâna viitoare. Deci, nu este nimic
ascuns, nu e nimic care să impacteze în mod deosebit, în special să aibă potențial
de a impacta negativ ședința, activitatea primăriei sectorului 6, din contră, aduce o
valoare adăugată. Rugămintea mea este să-l punem pe ordinea de zi, pentru a putea
să-l aibă și cei de la Consiliul General din timp, pentru că dacă nu îl depunem
acum, îl vom depune în ianuare, până ajunge la ei se face februarie și trece foarte
mult timp și noi avem nevoie de acest timp, tocmai ca să putem pregăti proiecte,
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proiecte evident, care vor ajunge pe masa dvs. și pe care le vom vota în momentul
în care  le  vom avea.  Deci,  ar  fi  păcat  să  pierdem două luni  de zile  doar așa.
Rugămintea  mea  ar  fi  să  acceptați  acest  proiect.  În  ceea  ce  privește  proiectul
D.G.A.S.P.C,  eu  nu  am  suficiente  detalii  în  acest  moment,  o  rog  pe
d-na Viceprimar să vă prezinte pe scurt, dacă sunteți de acord să-l avem pe ordinea
de zi.

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana  Maria,  Viceprimar  al  Sectorului  6:
Proiectul  nostru a primit  deja aviz favorabil  de la Comisia de buget  finanțe  și
Comisia juridică și  face referire la decontul cheltuielilor care s-au făcut pentru
prevenirea  infecției  cu  SARS  COV  2  de  către  Direcția  Generală  de  Asitență
Socială, este vorba de fapt, de o decontare de aproximativ 3 mil. lei a cheltuielilor
pe  care   le-am  făcut   anul  acesta  cu  dezinfectant,  mănuși,  materiale  sanitare
ș.a.m.d.. Dacă sunteți de acord să-l punem pe ordinea de zi, știți și voi la fel de
bine  că  termenele  pe  proiecte  europene  sunt  destul  de  strânse  și  aș  aprecia.
Mulțumesc!  

D-na Butacu Simona Valentina consilier local: Ce vreau eu să vă
spun, este că eu nu am nicio problemă cu proiectul în sine, eu vorbeam doar de un
pricipiu pe care l-am convenit la constituirea consiliului. De fapt, pricipiul pe care
dl Primar l-a propus, spunând că dânsul a fost văduvit în Consiliul General de
timpul pentru a studia aceste proiecte. 

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Eu,  cât  timp eram în
Consiliul General, eram informat de colegii mei din comisiile respective cu privire
la  conținutul  lor  și  am votat  foarte  multe  astfel  de proiecte.  Unde am fost  eu
nemulțumit, era atunci când aflam în ziua votului, da, de proiecte care nu treceau
prin comisii, care erau puse doar ca urgențe sau erau trimise cu o seară înainte și
eu aflam a doua zi, dar nu este cazul nostru. Cazul nostru nu este deloc acesta și
este clar care este urgența, cel puțin pe proiectul cu D.G.A.S.P.C. Deci, este vorba
ca cetățenii din sectorul 6 să beneficieze de un buget suplimentar pe care îl va avea
D.G.A.S.P.C-ul la dispoziție. Adică, nu este nimic aici să spună că nu vom avea
această urgență, riscăm să pierdem banii. Cred că este cu adevărat necesar să avem
acest  proiect.  În  ceea ce  privește  proiectul  cu  Politehnica,  nu  există  o  urgență
formidabilă, dar întrucât nu are un impact negativ o colaborare cu o universitate
prestigioasă din sectorul 6, deci, nu are niciun fel de potențial negativ, fiind și el
trecut prin comisie, tot ce vă propun este să câștigăm timp. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Tomescu, vă rog! 

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Mulțumim,  d-le  Primar
pentru informare! Eu vreau să le aduc aminte colegilor noștri de la U.S.R., nu știu
în Consiliul General cum s-a procedat, dar am avut 4 ani de discuții referitoare la
aceste tipuri de urgențe pe care le considerăm necesare și este evident că trebuie să
aplicăm și să facem tot posibilul să putem să aplicăm pe orice proiect cu care
putem să atragem bani, atât de la Guvern cât și prin fonduri europene și suntem
întru-totul de acord pentru acest lucru, suntem întru-totul de acord să ne asociem,
nu numai cu Politehnica, ci și cu orice altă entitate de prestigiu care poate să se
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asocieze cu noi și împreună să obținem fonduri și să facem construcții benenefice
pentru cetățenii sectorului 6, doar că, eu aș vrea să atrag atenția asupra faptului că
noi,  4 ani de zile am fost la fiecare ședință, nici nu știu cum să pun termenul
acesta,  pot  să  zic,  tocați  cu  următoarea  frază:  Nu  respectați  transparența
decizională! Nu ne interesează! De ce nu ați avut timp să faceți proiectul, de ce nu
v-a dus capul să faceți proiectul înainte, ș.a.m.d.. Eu nu vă spun că aceasta este
atitudinea noastră, ci doar vreau să vă atrag atenția că 4 ani de zile, colegi care
sunt astăzi în consiliu, au făcut de fiecare dată, la fiecare ședință, aceste afirmații.
Dacă nu știu, dvs. nu ați fost, dar vă spun eu și puteți să verificați. 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Dl  Tomescu,  dați-mi
puțin  voie  să  vă  răspund.  Dvs.  puteți  judeca  cu  informații  pe  care  le  aveți  la
îndemână în  acest  moment,  dacă  facem acest  lucru  sau  dacă  nu îl  facem,  am
înțeles durerea dvs. Nu am demarat mai devreme proiectul cu Politehnica și nu le-
am pus pe ordinea de zi pentru că suntem de foarte puțin timp în funcții. Dacă
aveam               6 luni la dispoziție, pentru discuții, pentru tatonări… 

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:   Suntem  de  acord
dl Primar, nu avem vreo problemă. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Nu am avut acel timp
și acum noi putem să decidem.

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local:  O să  aveți  pe  parcursul
celor 4 ani de zile, diferite situații, diferite urgențe, documente, hotărâri de guvern,
legi care trebuie să le avizăm, să treacă prin consiliu și o să trecem prin această
situație. Eu, doar vreau să atrag atenția acum, colegilor de la U.S.R., că sunt în
consiliu, sunt și în conducerea Primăriei Sector 6, și să vadă ce înseamnă de fapt
situațiile de care ne acuzau la fiecare ședință de rea voință. Nu este rea voință, nu a
fost timp de 4 ani niciun pic de rea voință, ci doar situații excepționale pe care așa
cum vreți și dvs., astăzi, să le treceți, să mișcați mai repede lucrurile, același lucru
am vrut să facem și noi, dar noi am fost permanent acuzați de nerespectarea legii.  

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Noi suntem împreună în
această situație și noi împreună trebuie să decidem dacă se justifică aceste urgențe
sau dacă nu se justifică. 

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Doar am vrut să atragem
atenția asupra trecutului și...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Am înțeles! Dacă noi
considerăm că nu sunt justificate aceste urgențe, împreună putem să le retragem,
de aceea avem această discuție, da? Eu vă propun, dat fiind că nu este nici vina
noastră că a venit târziu de la D.G.A.S.P.C, nici a dvs., nici a noastră, cum au
venit, cum au fost gata și pentru că…, nu are rost să mai pierdem timpul, ci să
demarăm  cât  mai  repede  colaborarea  cu  Politehnica,  pentru  că  sunt  foarte
competenți în foarte multe domenii, să nu mai pierdem timpul, aceasta este tot
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ceea ce vă propun. Dacă considerăm că avem, este viciat procesul sau că nu aveți
toate informațiile necesare, putem să le retragem, niciun fel de problemă. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumim,
d-le Primar! Dl Pană, vă rog! 

Dl Pană Traian,  consilier  local:  Da. Mulțumesc,  d-le  președinte!
Referitor  la  aceste  proiecte,  într-adevăr  au  venit  în  cadrul  comisiei,  au  fost
discutate și dezbătute, au primit din câte știu eu, aviz favorabil, iar rugămintea mea
este următoarea: colega nu a știut despre acest proiect datorită faptului că înainte
sub  conducerea  fostului  primar,  primeam  avizele  pe  mail.  Acum  noi  nu  mai
primim aceste avize pe mail și nu știm ce se discută în comisia 1, consilierii care
fac parte din comisia 5, nu cunosc... Rugămintea mea este ca toți consilierii să
primească pe mail avizul în momentul în care a fost dat sau cel puțin odată cu
mapa de ședință. Mulțumesc!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Noi în consiliul general
nu primeam acele avize pe mail, dar mi se pare o bună practică cum s-a întâmplat
înainte,  deci,  dl  Secretar  General,  vă  rog  frumos  să-i  informăm corect  pe  toți
consilierii locali ca oamenii să știe. 

Dl  Demirel  Spiridon, Secretarul  General  al  Sectorului  6:
În regulă. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte discuții? Vă rog,
d-le Florescu! 

Dl  Florescu  Ștefan  Viorel,  consilier  local:  D-le  președinte,
d-le Primar! Consider că odată ce proiectul respectiv a primit avizul favorabil, ar fi
fost normal ca liderul de grup să informeze ceilalți consilieri, să fie în cunoștință
de cauză vis-a-vis de proiectul respectiv. Cred că stăm mai bine de 20 de minute să
discutăm dacă băgăm proiectul sau dacă are prioritate. Cred că are prioritate foarte
mare și  rugămintea mea este să-l supuneți la vot, trece bine, nu trece, iarăși bine,
e corect să fie așa. Mulțumesc!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Mulțumesc,
d-le consilier! Eu vreau să-mi arăt toată deferența față de colegi, indiferent dacă
sunt în ceea ce avem majoritate sau sunt în opoziție și am reținut și rugămintea
d-lui Pană și așa vom proceda ca toată lumea să fie informată, indiferent dacă
liderul  de  grup  îi  informează  sau  nu.  Până  la  urmă  este  treaba  secretariatului
primăriei să asiste toți consilierii locali, dar și aceea este o bună practică și da,
consider  ca  fiecare  lider  de  grup  să  dubleze  această  comunicare,  măcar  să  se
asigure că…, dar aceasta depinde de fiecare în parte.  Haideți să supunem la vot
individual fiecare proiect în parte. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supun introducerea pe
ordinea de zi a celor două puncte discutate, cel privind proiectul "Oamenii sunt
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grija noastră". Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru,
proiectul a fost a introdus pe ordinea de zi. 

Supun introducerea pe ordinea de zi a celui de-al doilea proiect, cel privind
parteneriatul cu Universitatea Politehnica București. Voturi împotrivă? Abțineri?
Voturi pentru? 24 de voturi pentru. Vă mulțumesc! 

Supun spre aprobare ordinea de zi în ansamblul ei, cu modificările aduse.
Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, ordinea de zi a
fost aprobată. Mulțumesc! 

Primul punct pe ordinea de zi este aprobarea procesului verbal al ședinței
ordinare din data de 24.11.2020. D-le Secretar!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  Sectorului  6:  Doamnelor  și
domnilor  consilieri,  avem  procesul  verbal  al  ședinței  ordinare  din  data  de
24.11.2020. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru,
procesul verbal a fost aprobat. D-le președinte, aveți cuvântul!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dacă îmi permiteți, aș
vrea să mai fac o propunere ca modalitate de vot. Votarea proiectelor în ansamblul
lor, inclusiv anexe. Dacă sunt voturi împotrivă, să nu mai stăm să votăm anexele
separat, să le votăm în integralitatea lor.
  

Dl Pană Traian, consilier local: O întrebare, dacă este legal? 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Secretar, vă rog?
 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul Sectorului 6: Nu sunt interdicții pe
acest subiect, de a se vota separat anexele sau proiectul separat. După cum știți,
aceasta a fost o cutumă la nivelul consiliului local. Se pot vota și anexele odată
cu proiectul de hotărâre.  

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Dl Secretar, dacă spuneți
așa, eu propun ca atunci când avem un subiect pe o anexă, să o supunem la vot,
dacă dezbatem ceva pe subiectul anexei, dacă nu avem nicio dezbatere pe proiect,
atunci…, dacă sunteți siguri că așa stau lucrurile. 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul Sectorului 6: Corect! De acord! 

Dl Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Cred că  am putea  să
punem acest punct și în regulament. În momentul în care un consilier local dorește
vot separat, să ceară acest lucru și să mergem mai departe  cu cutuma, da, o să o
punem și în regulament. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supun votului această
modalitate de vot. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? 24 de voturi pentru. 

Punctul 2:  Proiect de hotărâre privind încetarea mandatului de consilier
local al domnului Maxim Ioan Ovidiu. 

Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul
a fost adoptat. 
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Punctul 3:  Proiect de hotărâre privind încetarea mandatului de consilier
local al domnului Ioniță Răzvan Gabriel. 

Discuții? Voturi  împotrivă?  Abțineri?  Voturi  pentru?  Cu  24  de  voturi
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Punctul 4:  Proiect de hotărâre privind încetarea mandatului de consilier
local al domnului Pencu Alexandru.

 Discuții? Voturi  împotrivă?  Abțineri?  Voturi  pentru?  Cu  24  de  voturi
pentru, proiectul a fost adoptat. 

Punctul 5:  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii  Consiliului
Local  al  Sectorului  6  nr.  156/04.11.2020  privind  numărul,  denumirea  şi
componenţa Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Sectorului 6.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  Sectorului  6:  Este  vorba  de
schimbarea  consilierilor  cu  cei  doi  supleanți  care  mai  sunt  astăzi  și  practic,
constatarea faptului că cei trei care și-au încetat mandatele, sunt locurile vacante în
cadrul comisiilor. 

Dl Pană Traian, consilier local:  Putem face propunerile,  sau deja
sunt?

Dl Demirel Spiridon, Secretarul Sectorului 6: Propuneți!

 Dl Pană Traian, consilier local:  Propun pe dl Iulian Coșcodaru să
intre în Comisia juridică în locul lui dl Pană Traian și dl consilier Sorin Petcu, în
locul d-nei consilier Surulescu Aurelia, în Comisia 7. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte propuneri? Dacă
nu mai sunt alte propuneri, supun la vot propunerea d-lui Pană. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? 24 de voturi pentru. Supun la vot proiectul în ansamblu.
Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost
adoptat. 

Punctul 6: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al
Municipiului București de a transmite în administrarea Consiliului Local Sector 6,
terenul  situat  în  bd.  Timișoara  nr.  101E,  sector  6,  București,  în  suprafață  de
33.330 mp, aflat în domeniul public al Municipiului București în vederea edificării
unui spital. 

Discuții? Dl Pană, vă rog! 

Dl Pană Traian,  consilier  local:  Da. Mulțumesc,  d-le  președinte!
Aș dori să știu dacă acum se află ceva pe acel teren, să fie adus la cunoștință și
colegilor consilieri. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar! Vă rog!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu, nu se află nimic pe
acel  teren,  acum construit.  Este  un  teren  pe  care  acest  consiliu  l-a  mai  cerut
împreună cu alte patru terenuri de la Primăria Municipiului București, primăria nu
s-a mișcat până acum, nu a dat consiliului niciunul dintre cele cinci terenuri pe
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care le-a cerut, iar motivul pentru care vă propun acest proiect este că în cererea
anterioară se prevedea să fie o bază a A.D.P, dar în urma analizelor pe care le-am
făcut cu dl Bera, Arhitectul Șef și pe care le-am făcut în general, acest teren s-ar
preta foarte bine pentru acest obiectiv. Știți că în Sectorul 6 nu avem niciun spital.
Evident, noi cerem acest teren pentru ca să putem să dăm drumul la studiul de
fezabilitate și dacă este pozitiv studiul de fezabilitate, la un proiect tehnic. Dacă nu
este în proprietatea noastră, nu putem cheltui buget, deci, nu putem să facem un
studiu de fezabilitate. Acest teren a mai fost în administrarea sectorului 6, nu este
pentru prima dată și pentru că nu simt nici un fel de mișcare la nivelul P.M.B.
pentru  a  da  curs  cerererii  anterioare  formată  de  către  fostul  primar,  am simțit
nevoia să vă propun acest proiect pentru a-l individualiza, în sensul că, măcar de
data aceasta cei de la Primăria Municipiului București, să considere să pună pe
ordinea de zi a Consiliului General și să începem cu acest proiect pentru a putea
demara acel proiect de investiție pe care vi-l propun. Terenul este situate, ca să-l
vizualizați așa mental, că sunteti din sectorul 6, știți foarte bine topografia și harta
sectorului  6,  exact  acolo  unde  se  intersectează  Valea  Cascadelor  cu
B-dul Timișoara pe unde ar trebui conform P.U.Z.-ului, să vină și Drumul Valea
Largă, drumul expres Valea Largă. Avantajul acestui teren este că se află la zona
mediană între două zone foarte intens populate, Militari și Drumul Taberei și o
zonă în dezvoltare. Deci, terenul ar fi propice, o să facem și Valea Largă, îl avem
ca obiectiv de investiții, deci, va fi bine conectat. Am căutat multe alte opțiuni
pentru un asemenea proiect, vă zic că stăm foarte, foarte prost cu terenurile, cele
mai multe deja au fost achiziționate de terți, iar opțiunile pe care le avem sunt
foarte  limitate,  dar  evident,  proiectul  va  fi  însoțit,  practic,  și  de  studiu  de
fezabilitate și de tot ce este nevoie pentru a fi în regulă. Acesta este contextul în
care vă propun acest proiect. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dl Primar, din câte știu eu,
dacă este vorba despre terenul aflat în diagonală cu Dedeman, chiar la intersecția
cu  Valea  Cascadelor,  eu  știu  că  A.D.P.D.U.  Sector  6  are  deja  un  protocol  cu
Primăria  Capitalei,  îl  avem  pe  colegul  nostru  dl  director  de  la  A.D.P.,
dl  Ovidiu  Maxim  și  l-aș  ruga  să  verifice  la  Biroul  Tehnic  din  cadrul
A.D.P.D.U.  Sector  6,  pentru  că  știu  că  există  un  protocol  de  colaborare  cu
P.M.B.-ul, de anul acesta, în prima parte a anului, prin care este dat spre folosință
Consiliul Local al Sectorului 6 prin A.D.P.D.U. Sector 6. Doar să verifice pentru
că există ceva, știu sigur chestia aceasta. Mulțumesc frumos!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Cu  siguranță  vom
verifica,  dar  cu toate acestea,  protocolul  acela va trebui să  țină cont de voința
acestui  Consiliu  General  și  dacă  este  nevoie  să  schimbăm  destinația,  o  să
schimbăm destinația. Ideea este că, eu nu prea înțeleg ce presupune protocolul ca
act  juridic,  care  să  producă  efecte  juridice.  Știu  ceea  ce  înseamnă  darea  în
administrare, conform unui vot al Consiliului General, dar nu știu dacă o dispoziție
sau voința a doi primari pot ține loc de administrare directă conform unui vot al
Consiliului General. De aceea vă propun, indiferent dacă există acel protocol sau
nu,  ca  să  prioritizăm voințele  Consiliului  Local  și  Consiliului  General,  așa  că
puteți să spuneți la vot. 
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte discuții? Supun la
vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de
voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Punctul  7:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rectificării  Bugetului
consolidat de venituri şi cheltuieli al Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti pe
anul 2020.

 Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot. Voturi împotrivă? Abțineri?
Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Punctul 8:  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii  Consiliului
Local al Sectorului 6 nr. 54/02.04.2020 privind aprobarea contractării unei/unor
finanțări rambursabile externe în baza garanțiilor proprii, în valoare de până la
47.000.000 euro, sau echivalentul în lei pentru o perioadă de până la 25 de ani și
perioadă  de  grație  de  până  la  4  ani,  în  vederea  asigurării  finanțării  și/sau
cofinanțării cheltuielilor aferente proiectelor de eficiență energetică (reabilitare
termică a blocurilor de locuințe și a clădirilor publice) și asistență socială de pe
raza Sectorului 6 al Municipiului București. 

Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot. Voturi împotrivă? Abțineri?
Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Punctul  9:  Proiect  de  hotărâre  privind  nominalizarea  reprezentanţilor
Consiliului Local Sector 6 în comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității din
unitățile  de  învățământ  preuniversitar  de  stat,  particular  și  confesional  din
Sectorul 6 al Municipiului București.

 Discuții? Dl Viceprimar! 

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimar  al  Sectorului  6:
Vă rog să ne permiteți 5 minute pentru consultări. 

PAUZĂ 

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Dragi colegi, invitați pe
toată lumea în sală și până când dl Viceprimar v-a termina de completat Anexa la
proiect,  haideţi  să folosim util  acest timp, eu trebuie să plec,  îmi cer  scuze,  şi
accept interpelări. Dacă aveţi acum să faceţi interpelări, pentru că îmi pare rău, dar
trebuie să plec şi va continua dl Viceprimar, în lipsa mea, să reprezinte primăria,
haideţi să folosim acest timp pentru transparenţă, pentru interacţiune, pentru orice
doriţi,  inclusiv dacă sunt proiecte  pe  ordinea de  zi  despre care  vreţi  ca  să  mă
întrebaţi, vă acord următoarele 10 minute din viaţa mea.

Dl Dubălarul Lucian,  președinte de ședință: D-na Mitran, îmi cer
scuze, d-le Pană, doamnele au prioritate.

D-na Mitran Georgeta, consilier local: Mulţumesc, d-le preşedinte!
D-le Primar, aş dori să îmi spuneţi în ce stadiu am putea să reuşim şi noi să facem
o cerere de finanţare pentru proiectul respiro despre care v-am vorbit în şedinţa
trecută. Din spusele d-nei director, am înţeles că ar avea un sediu pe care ar putea
sa-l adapteze şi nu ar mai fi nevoie să aşteptăm până când un teren propice ar
putea să fie locul pe care să amplasăm un centru respiro. Întrebarea mea este, dacă
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cumva sunteţi la curent cu această noutate şi dacă aveţi o perspectivă din acest
punct de vedere. Mulţumesc mult!

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Cu  siguranţă  am  o
perspectivă, iar perspectiva mea este că D.G.A.S.P.C. Sector 6 este o structură
supradimensionată, cu nişte resurse foarte mari raportat la numărul de beneficiari
pe care îl are, aceasta este prima perspectivă. Bugetul este fabulos în raport cu
toate celelalte instituţii din subordinea primăriei, numărul de angajaţi este fabulos,
iar numărul de beneficiari este mic. D.G.A.S.P.C. Sector 6 a crescut instituţional în
ultimii  ani,  progresiv,  beneficiind  de  diferite  finanţări  pe  care  le-a  accesat  să
dezvolte un nou serviciu social, pe care l-a dezvoltat crescând foarte mult şi am
ajuns spre un fenomen care se întâmplă în managementul public care se numeşte
"indigestia investiţiilor", adică sunt cumva victima propriului succes dacă vreţi,
pentru că tot ce se creează presupune angajări, salarii, utilităţi, chirii de sedii şi o
sumă foarte mare din buget, în raport cu investiţiile, se duce în acest domeniu.
Perspectiva mea, sincer v-o zic şi o zic în faţă tuturor colegilor din acest consiliu,
sincer,  este  că  ar  cam trebui  să  ne  oprim pentru  că  nu putem să  direcţionăm
efectiv, tot bugetul în acea direcţie, da, trebuie să facem o analiză foarte clară pe
D.G.A.S.P.C. să vedem care sunt serviciile esenţiale, să vedem care sunt serviciile
pentru  care  avem obligaţii  legale  să  le  oferim  populaţiei,  să  vedem care  este
numărul de beneficiari raportaţi, la ce intrări în termeni de oameni, de salarii, de
echipamente, de sedii ș.a.m.d., iar după ce avem această analiză, o să vedem care
este oportunitatea să mai mergem cu încă un proiect care se va adăuga pe marea
construcţie şi marea piramidă care a rezultat din evoluţia a 10, 15 ani a acestei
structuri, până a ajuns mamutul care este. Deci, în acest moment, vă zic foarte
sincer, dacă nu găsim surse de finanţare care să nu-mi blocheze bani pe termen
nelimitat şi găsim modalităţi de autofinanţare, e toată deschiderea mea. Dacă o să
avem noi proiecte de investiţii, cum este Nectarie, de exemplu, care are buget de
funcționare  formidabil  și  un  număr  de  beneficiari  ridicol  de  mic,  dar  noi  îl
sustinem, nu cred c-o să aibe, cel puțin sprijinul meu. Lăsați-mi să avem  această
analiză și să vedem cât mai adăugăm la ceea ce înseamnă D.G.A.S.P.C.. Idei bune
sunt, idei..., nevoile sunt nelimitate, ca să zic aşa, dar bugetul este foarte, foarte
limitat  și  dacă  mă  mai  trezesc  cu  încă  o  structură  adiacentă  care  nu  se  poate
autofinanța și  care nu oferă servicii  esențiale, efectiv esențiale, îmi este foarte,
foarte greu înainte de a începe să tăiem din bugetul D.G.A.S.P.C., că am înțeles că
au terenuri de tenis, au fel și fel de sedii nu știu pe unde, care costă 20.000 de lei
pe lună și nu trece decât vântul pe acolo, deci, înainte să facem această analiză și
să știm pe ce ne bazăm efectiv nu aș vrea să mergem cu noi proiecte mai departe.

Alte întrebări, vă rog!
 

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Dl Pană, vă rog!

Dl Pană Traian,  consilier  local: Da.  Mulțumesc,  d-le  președinte!
Două puncte  pentru dl Primar. Primul, rugăminte, în cadrul ședințelor de comisie
din mandatul trecut,  preşedintele comisiei solicitata din partea executivului,  să
participe în cadrul comisiei să ne ajute, iar acum am observat că nu se întâmplă
acest lucru, deci, dacă se poate...
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 Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Scuzați-mă  că  vă
întrerup! Este esențial  şi  o repet,  dle Secretar General,  vă rog frumos, când se
planifică ședințe de consiliu, de comisii, scuzați-mă, nu se pune problema ca să nu
avem directorul sau înlocuitor al directorului în aceste comisii pentru că oamenii
aceștia  fac  mai  mult  voluntariat,  iar  funcționarii  primăriei  sunt  pregătiți,  sunt
plătiți, vin la muncă și au toate informațiile necesare. Deci, vă rog foarte mult să
nu mai aud, să nu mai aud că oamenii din consiliu nu au suportul, tot suportul
funcționarilor de care au nevoie din primărie. Deci, sunt planificate ședințele și își
iau din timpul lor cât este necesar să stea cu dvs., deci, aveți perfectă dreptate și
îmi cer scuze, nu am ştiut, mă bucur că mi-ați spus.

Dl Pană Traian, consilier local: Mulțumesc, d-le Primar!

 Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Nu aș vrea să mai am o
interpelare de genul acesta, nu că știu, se duc, da? Ce să fac, să dau dispoziție de
primar ca să se ducă. Dacă nu se duc, îi bag în Comisia de disciplină, deci, când
este chemat directorul la comisie, în fața consiliului local, se duce, dacă nu se duce
îl bag în Comisia de disciplină, să fie foarte clar. 

Dl Pană Traian, consilier local: Mulțumesc,  d-le  Primar! Punctul
numărul doi, noi ca și consilieri, ținem audiențe o dată la două săptămâni sau o
dată pe lună cel puțin, iar în prima ședință, dvs. ați spus că pentru transparență ne
puteți ajuta și rugămintea mea ar fi următoarea, dacă puteți desemna din cadrul
aparatului cabinet primar, un consilier care să ne ajute. Deci, sunt probleme de
genul, vin oameni să ne spună :"domne', dl Primar nu ne-a semnat un aviz pentru
branșament", ca exemplu și aș dori ca să fie un grup sau să transmitem mail către
acel consilier al dvs., să ne poată ajuta cu un răspuns care să-l dăm cetăţenilor care
ne solicită nouă ca şi consilieri, în cadrul acelor întâlniri în cadrul primăriei, pe
care le avem în calitate de consilieri locali. Mulţumesc!

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: O să evaluez cerinţa dvs.,
dar ele pot fi trimise direct la cabinet şi de acolo să vă dăm răspunsul, pentru că nu
cred că acel om, în afară că stă fizic şi e aşa, o prezență care să ofere un oarecare
confort, nu cred că are informaţiile de care are nevoie şi nu ştie. El va trebui să le
ia, să le ia după aceea pe linie şi să se ducă la fiecare direcţie în parte să vadă unde
s-a oprit documentul, de ce nu are semnătura şi faptul că stă el acolo fizic, nu
ajută, faptul că dvs. veniţi  cu ele la cabinet şi  după aceea le distribui şi  aflăm
răspunsul şi le spunem oamenilor, aia ajută. Adică nu mi-aş încărca un om doar să
stea fizic acolo. Şi eu şi domnii..., dl şi d-na Viceprimar, vă putem sta la dispoziţie
pentru aşa ceva. Ok.

 Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Dl Simion, vă rog!

 Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local: Mulțumesc,
d-le președinte! Domnule Primar, vreau să fac o o revenire asupra punctului 6 de
pe ordinea de zi, cu acel teren din Timișoara 101E. Într-adevăr, nu există, mi se
pare foarte corect să revin cu precizări, nu există, într-adevăr, o hotărâre prin care
este luat de către Consiliul Local al Sectorului 6, însă, ce vreau să spun, ca să știe
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toată lumea, în luna ianuarie a anului 2020 printr-o Hotărâre de Consiliu General
al Municipiului București, fostul primar, d-na Gabriela Firea, a luat ca domeniu
public cinci terenuri, ele erau în litigiu și le-a transformat în domenii publice și am
să vă citez hotărârea, "se declară ca aparținând domeniului public al Municipiului
București,  imobilele  situate  în  Splaiul  Independenței  nr.  298  A,  Splaiul
Independenței nr. 296 B, Sector 6, Calea Plevnei 139 C, strada Drumul Taberei
nr.  78  A  și  Bulevardul  Timișoara  nr.  101  E,  Sector  6,  indentificate  conform
planurilor  anexă,  mă rog,  scară  1 la  500,  care  fac parte  integrată  din prezenta
hotărâre". Aceste terenuri au fost transformate din domenii private sau transferate
din domenii private și cu litigiu pe ele, în domenii publice, inclusiv acest teren.
Deci,  am vrut  să  fac  această  specificare,  la  ce  face  referire  acea  Hotărâre  de
Consiliu  General  prin  care  d-na  primar  general  a  recuperat  la  domeniu  public
aceste terenuri. Mulțumesc frumos! 

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: D-le Secretar, vă rog!

 Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Dacă îmi
permiteți  o  mențiune.  Aceste  terenuri  nu  au  fost  ale  Primăriei  Generale,
ci întotdeauna au fost în administrarea Sectorului 6 și erau... 

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6: Nu,  întâi  au  fost  la
Primăria Generală, după aceea au venit la Primăria 6...

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Au fost
domeniul privat al statului pentru că au fost puse în posesie.
 

Dl  Simion Paul  Eduard,  consilier  local: Voiam să  spun  că  este
foarte bine că îl luăm ca să se facă un proiect și așa mai departe pentru acest spital,
e foarte bine, însă ele au fost recuperate de Primăria Capitalei în luna ianuarie a
anului curent și transformate în domeniu public. Mulţumesc frumos!

Dl Dubălarul Lucian,  președinte de ședință:  Rog liderii  de grup
să-mi  confirme dacă  totul  este  ok   și  putem trece  mai  departe.  Mai  sunt  alte
interpelări pentru dl Primar, legate de ordinea de zi?

 Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Ne vedem, din punctul
meu de vedere, undeva, să vă spun de acuma să vă pregătiți,  undeva în jur de
14 ianuarie, aceasta este intenția și o să îi rog pe cei din grupul P.N.L., de data
aceasta,   să  propună o oră.  A propus U.S.R.,  a   propus grupul P.S.D.,  grupul
P.N.L. să propună o oră care să se desfăşoare şedinţa şi o să mergem mai departe
cu grupul P.M.P.  și facem acest ciclu, da? Bine. Spor la treabă şi vă mulţumesc!

 Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Revenim la ordinea de
zi.  Punctul  9: " Proiect  de  hotărâre  privind  nominalizarea  reprezentanţilor
Consiliului Local Sector 6 în comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității din
unitățile  de  învățământ  preuniversitar  de  stat,  particular  și  confesional  din
Sectorul 6 al Municipiului București".
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 Discuții? Dl Pană, vă rog.

Dl  Pană  Traian,  consilier  local: Mulțumesc,  d-le  președinte!
Rugămintea  mea este  să  ne  fie  pusă  la  dispoziție,  după ce semnați  anexele  și
proiectul, fiecărui consilier, să știm în ce consiliu de administrație facem parte.
Vă mulțumesc! 

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Rog Biroul Tehnic să
transmită pe mail tuturor consilierilor locali anexele hotărârii. Dacă mai sunt alte
discuții?

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Aș dori să intervin
eu. Înțeleg că există o adresă făcută către Prefectură, adresă la care Prefectura a și
răspuns. Aș dori să știm și noi concret despre ce este vorba și eventual, poate o
citește cineva să ni se aducă și nouă la cunoștință, vă rog!

 Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: D-le Secretar...
Nu este secret, acum discutăm cu colegii de la secretariatul tehnic, să ne pună la
dispoziție. Mulțumesc și eu!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6: Este
adresa făcută de către noi, de fapt este revenire la adresa făcută în 9 decembrie, în
15  este  răspunsul  de  la  prefectură,  în  care  spune  în  felul  următor:  „potrivit
Legii nr. 1/2011 a educației naționale, cu modificările şi completările ulterioare,
cel mai important element al conducerii unei şcoli este Consiliul de administraţie.
Ținând  cont  de  prevederile  art.  4  din  Ordinul  nr.  4619/2014 pentru  aprobarea
metodologiei cadru de organizare şi funcţionare a consiliului de administraţie din
unităţile  de  învăţământ  preuniversitar,  actualizat  și  modificat  cu  completările
ulterioare, potrivit acestuia, Consiliului de administrație se constituie din 7, 9 sau
13 membri, raportați la rețeaua școlară, mărimea şi specificul fiecărei unități de
învățământ”  și  specifică  în  continuare  că,  „văzând  dispozițiile  art.  111,  129,
alin. (7) lit. a), coroborat cu art. 131 și art. 222 din O.U.G. nr. 57 privind Codul
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, opinăm că, în componența
Consiliilor  de  administrație  ale  unităților  de  învățământ,  pot  face  parte  numai
consilieri locali aleși în condițiile stabilite de legea pentru alegerea autorităților
publice  locale,  împuterniciți  să  reprezinte  interesele  unității
administrativ- teritoriale prin Hotărârea Consilului Local”.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Care  a  fost
întrebarea noastră?

 Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Întrebarea noastră a fost,  dacă în Consiliile de administrație ale școlilor,  pot  fi
reprezentanți și alte persoane din afara Consiliului Local.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Aș  dori  să  îmi
parvină și mie această... vă rog, dacă se poate, acest răspuns de fapt, nu ce am
întrebat noi. Mulțumesc! 
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Dl Dubălarul Lucian,  președinte de ședință: Fusese o neclaritate,
apropo de interpretare, era reprezentanții Consiliului...

 D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Eu  înțeleg  o
politizare cumva a unităților de învățământ, atât timp cât noi întrebăm dacă din
Consiliile de administrație pot face parte și alte persoane și de unde le selectăm?
De pe stradă, din membrii de partid sau care era criteriul prin care noi ne selectam
membrii?

 Dl  Dubălarul  Lucian,  președinte  de  ședință: Care  este  scopul
acestei discuții? Hotărârea a fost dată, că nu se acceptă membrii din afară...

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Veau să știu și eu
care este  logica şi  care  e  gândirea consiliului.  Cred că am dreptul  să  votez în
cunoștință de cauză.

Dl  Dubălarul  Lucian,  președinte  de  ședință:  D-na  Viceprimar,
vă rog!

D-na Ştefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Ideea
a fost că, în Ordinul de la Ministerul Educației se specifică că în acele Consilii de
administrație fac parte reprezentanți ai Consiliului Local, da? În oglindă avem și
reprezentant al primarului....obligativitatea..., nu, nu... 

Discuţii în sală

Dl Dubălarul Lucian,  președinte de ședință:  Lăsați-o să termine
ideea, vă rog, şi o să vă dau cuvântul şi dvs..

D-na Ştefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Deci,
era vorba de ce specifică în ordin și anume reprezentantul consiliilor locale și în
oglindă, reprezentantul primarului. Ținând cont că la sectorul 2 deja, dl Mihaiu a
făcut un concurs de a externaliza, într-un fel sau altul, acea funcție de reprezentant
al  primarului,  am considerat  în  urma unei  analize  a  ordinului  de la  Ministerul
Educației,  că  s-ar  putea face același  lucru și  în  ceea ce privește  reprezentanții
Consiliului Local, în ideea în care avem o rețea de învățământ foarte mare, noi
suntem puțini și nu o să putem să acoperim coerent și foarte bine tot ce implică
acest rol. Acum, dl Secretar General, când a văzut cererea noastră, mi-a spus că nu
se  poate  și  va  cere  informații  suplimentare  la  prefect,  Prefectul  la  binevoit  să
răspundă  în  data  de  15  și  am  acționat  în  consecință,  adică  posturile  de
reprezentanți ai Consilul Local în comisiile de administrare, dar și în comisiile de
evaluare, vor fi  ocupate doar de membrii  ai  consiliului  local,  adică de noi toți
prezenți aici. Sper că v-am lămurit. Mulțumesc!

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Dl Petcu vă rog, dacă
doriți să... 
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Dl Petcu Sorin, consilier local: Vreau să vă spun ceva. Faptul că noi
nu ne documentăm, nu citim legislaţia, ne şi facem de râs, inclusiv rândul trecut,
dacă ţineţi minte, pe legea educaţiei, v-am spus că există obligativitatea de a face
parte din consiliile de administraţie. Cum aceste consilii de administraţie au putut
funcţiona timp de mai bine de 25, 30 de ani și nu s-a întâmplat nimic, mie mi se
pare mai mult decât penibil, ca în momentul în care noi vrem să cerem ceva, nici
măcar, cum să vă spun, aici nu era de interpretat. Deci ar fi bine, din punctul meu
de vedere, ca sfat pentru executiv, citiți legislaţia, nu veniți cu exemple că dl nu
știu care a făcut, fiecare își asumă și face ce știe și ce poate să facă, dar trebuie să
facă legal, iar din punctul meu de vedere, dl Gâdiuță cu tot respectul cuvenit, citiți
legislația, puneți mâna pe lege și după aceea veniți cu tot felul de idei năstrușnice,
ne facem de râs și nu este ok. 

Dl  Dubălarul  Lucian,  președinte  de  ședință:  D-le  Viceprimar,
vă rog!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Vă mulțumesc, d-le președinte! Dacă considerați că vă faceți de râs, este problema
dvs. d-le consilier P.S.D.. Din punctul meu de vedere, acele clarificări din partea
Prefecturii, pe un aspect de ordin legal, nu este decât o normalitate, ceea ce se va
întâmpla în continuare în administraţia aceasta.  Faptul că în mandatele trecute,
primarii de la P.S.D., nu numai că nu cereau astfel de clarificări sau nu respectau
chiar legea, este o problemă pe care nu vreau s-o mai întâlnim în mandatul acesta.

Dl Petcu Sorin, consilier local: D-le Viceprimar, am o întrebare. Știți
că după fiecare ședință de consiliu, ceea ce noi facem, știți că Prefectura dă un
raport de legalitate, după aceea? Spuneţi-mi și mie, la tot ceea ce am făcut noi anul
trecut,  dacă  noi  am  făcut  ilegalități,  cum  credeți  că  prefectura  ne-a  aprobat
raportul? Întreb și eu pentru dvs., că văd că aveți niște principii cam ciudate şi aici
cred că dl Secretar vă poate confirma, că de câte ori începem următoarea ședință,
începem cu un vot și știți care, da, primul, știți care este de obicei?

 Dl  Dubălarul  Lucian,  președinte  de  ședință:  Vă  rog,
dl Viceprimar!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Dacă
îmi permiteți, d-le președinte! Vă mulțumesc! Eu am spus ce am avut de spus în
legătură cu acest punct de pe ordinea de zi, dacă dvs. doriți să continuați pe această
linie,  este  problema dumneavoastră,  eu  vă  propun să  închidem discuțiile  și  să
supunem la vot proiectul. Vă mulţumesc!

 Dl Dubălarul Lucian,  președinte de ședință:   Haideți să depășim
acest moment. Avem toate datele clarificate și bănuiesc că putem să trecem la vot.
Vă rog, dl Tomescu!

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local: Eu vreau doar  să  duc o
singură  adăugire  acestui  subiect.  D-le  Viceprimar,  rugăminte,  ori  de  câte  ori
spuneți un lucru, aduceți și argumentele respective, care susțin ceea ce spuneți.
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Faptul  că  au  trecut  patru  ani  de  zile  și  nu  avem  nicio  hotărâre  resprinsă  de
Prefectură,  care  dă viza de legalitate pe orice hotărâre pe care o luăm, fiecare
hotărâre care pleacă din acest consiliu, dacă nu știți vă explic, merge la prefectură,
prefectura verifică dacă s-a respectat toate aspectele legale și după aceasta dacă se
întâmplă să nu se respecte vreo procedură, dacă se întâmplă să existe vreo eroare
în acele hotărâri, nu neapărat de legalitate, că se poate, și noi astăzi, să fi făcut
vreo eroare, atunci prefectura o corectează, vin și ne explică de ce au fost sau nu
au fost, lucrurile efectuate corect, da, ca să ne înțelegem. Și dacă vorbim despre
încălcarea legii, vă rog frumos, spuneți cu subiect și predicat, că nu mai sunteți în
opoziție, ci conduceți acum această primărie, adică hai..., eu cred că ar trebui să
ieșiți din logica opoziției în care orice poate să fie ilegal, că dvs. luați în fiecare zi
decizii...

Dl  Dubălarul  Lucian,  președinte  de  ședință: Ok,  haideți  că  am
deviat  de  la  subiect.  Haideți  să  depășim momentul  acesta,  că  am deviat  de  la
subiect eram la consiliile de administrație... 

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: D-le  președinte,  vă  rog
frumos!

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință:  Am o rugăminte...

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Eu  nu  am  întrerupt
nimeni...

Discuţii în sală

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Intrăm într-o polemică
care nu-și are rostul aici, cred. Putem discuta pe acest subiect separat, putem să
avem o întâlnire cu liderii de grup, haideți să..., știu că ați avut o discuție dvs.,
liderii de grup, haideți să depășim acest moment.

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Exact  despre  subiectul
acesta este  vorba în  acest  consiliu,  eu am așteptat  respectuos,  am lăsat  fiecare
membru din  acest  consiliu  să  vorbească,  nu  am intervenit  în  niciun discurs  al
nimănui și vă rog frumos să-mi respectați dreptul să-mi expun opiniile referitoare
la ce se întâmplă în acest consiliu.  Deci, nu am altă pretenție, nu aduc acuze...

Dl  Dubălarul  Lucian,  președinte  de  ședință:  Vă  rog  să  faceţi
referire la punctul de pe ordinea de zi. 

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Păi da, dar nu pot să las să
treacă faptul că cineva vorbește la modul general că s-a încălcat, că au făcut alți
primari, dacă vorbim nu e o problemă, probabil că o să existe și în acest consiliu,
anumite erori pe care le vom face în emiterea hotărârilor,  nu știu, s-ar putea să
existe, în primul rând este acolo dl Secretar care poate să spună dacă am greșit sau
nu, poate  să greșească și  dânsul,  și  ajungem la prefectură care  verifică fiecare
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hotărâre. Eu am încercat să vă spun tuturor cum funcţionează lucrurile, să nu ne
mai acuzăm la începutul ședinței că nu ați făcut un lucru.

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: D-le Tomescu, putem
să depășim momentul? 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Stați puțin, vreau și eu să
iau cuvântul, vă rog, d-le președinte!

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Vă rog, d-le Simion!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local: Mulțumesc  frumos,
dl președinte! Vreau să specific un lucru, haideți să lămurim colegii din Consiliul
Local, dacă grupul consilierilor locali P.S.D.,  la ultima ședință de consiliu de luna
trecută, nu ridicau această problemă prin care legea specifică foarte clar faptul că,
reprezentantul Consiliului Local face parte din Consiliul de administrație al școlii
respective, nu știu dacă mai apărea această adresă și aici mă adresez colegilor de la
putere ca să zic așa, colegilor consilieri P.N.L., U.S.R.-P.L.U.S şi P.M.P., oare
cum era, eraţi forțați să votați o ilegalitate, în cazul în care nu exista acest răspuns?
Erați  puși  în  fața  unui  fapt  prin  care  puteați  vota  o  ilegalitate?  Din  cauza
presiunilor pe care le-a făcut grupul P.S.D., foarte bine, dl Secretar a făcut această
adresă către Prefectură. Dacă nu exista acestă adresă,  dvs.,  având în vedere că
sunteţi  la  putere  şi  aveţi  această  alianţă,  eraţi  forţaţi  să  votaţi  o  ilegalitate.
Să spuneţi mulţumesc! Mulţumesc frumos, d-le preşedinte!

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Dl Florescu, vă rog!

Dl Florescu Ştefan Viorel, consilier local: D-le preşedinte, haideţi să
trecem la punctul după ordinea de zi, cine vrea să rămână la diverse, eu nu pot să
stau să asist la circul ăsta, am şi eu treabă, nu pot, chiar am început să stăm aşa
pentru o banalitate câte o jumătate de oră la un punct, doar pentru că vor unii să se
audă vorbind.  Vă rog frumos,  supuneţi  la  vot  şi  cine vrea să rămână să faceţi
polemică pe un subiect, rămâneţi dvs., eu vreau să mă retrag. Vă mulţumesc!

Dl Dubălarul Lucian,  președinte de ședință:  Mulţumesc frumos!
Revenim la punctul 9 pe ordinea de zi. Supun votului punctul 9. Voturi împotrivă?
Abţineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.
 Punctul 10  pe ordinea de zi: " Proiect de hotărâre  privind nominalizarea
reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale
unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar  de  stat  din  Sectorul  6  al  Municipiului
Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile
de administraţie ale unităţilor de învăţământ profesional și tehnic din Sectorul 6
al  Municipiului  Bucureşti,  nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local
Sector 6 în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ particular şi
confesional din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, precum și în Consiliul de
administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București".
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Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul 11: Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. nr. 7 din data
de  30.01.2020  privind  organizarea  reţelei  şcolare  a  unităţilor  de  învăţământ
preuniversitar de pe raza Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti pe anul şcolar
2020 – 2021.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul 12: Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. nr. 7 din data de
30.01.2020  privind  organizarea  reţelei  şcolare  a  unităţilor  de  învăţământ
preuniversitar de pe raza Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti pe anul şcolar
2020-2021.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul 13: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General
al Municipiului  Bucureşti  de a transmite în administrarea Consiliului Local al
Sectorului 6 prin Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6,
imobilul cu nr. cadastral 214793 situat în București, B-dul Timişoara, nr. 108B,
Sector 6.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul  14: Proiect  de  hotărâre  privind  înregistrarea  Administraţiei
Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6 în Sistemul naţional electronic
de plată online – SNEP utilizând cardul bancar.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul  15:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea realizării  unui  audit
extern al activității unor instituții aflate în subordinea Consiliului Local Sector 6.

Discuții? Dl Pană!

Dl Pană Traian,  consilier  local:  Da. Mulțumesc,  d-le  președinte!
Țin să fac niște observații pe care le-am făcut și în aviz. Acel aviz nu a fost adus la
cunoștința colegilor consilieri și tocmai de aceea țin să menționez ceea ce am spus:

Consider  inoportună  cheltuirea  banului  public  pentru  astfel  de  servicii
pentru care instituțiile menționate în prezenta hotărâre au efectuate deja rapoarte
de audit ale Curții de Conturi a României. Totodată, primăria are compartiment de
audit cu auditori angajați și aflați în subordinea directă a primarului.
 Dacă  consultăm organigrama  Primăriei  Sectorului  6,  putem observa  faptul  că
există un compartiment care se ocupă de audit, iar acesta are autoritatea necesară
prin  simpla  dispoziție  a  primarului  să  facă  orice  verificare  pe  care  acesta  o
consideră necesară. Pe de altă parte, toate instituțiile subordonate primăriei, cât și
primăria, este auditată conform legii, în fiecare an, pentru exercițiul anului trecut
de către Curtea de Conturi a României. Prin urmare, la nivelul Primăriei există atât
instrumentele necesare cât și rapoarte de audit ale Curții de Conturi, efectuate în
ultimii aproape 30 de ani, pentru fiecare instituție subordonată Primăriei, iar pentru
orice clarificare necesară se poate utiliza compartimentul de audit. Mai mult decât
atât, proiectul de hotărâre nu specifică sursa de finanțare și nici valoarea la care se
dorește să se achiziționeze acest tip de serviciu.
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Totodată,  acest  proiect  nu  respectă  Legea  52/2003  privind  transparența
decizională în administrația publică,  art.  7 alin.2 specifică:  anunțul  referitor la
elaborarea unui proiect de act normativ va fi adus la cunoștința publicului, cu cel
puțin 30 de zile lucrătoare înainte de supunerea spre avizare de către autoritățile
publice.

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi, iar avizul comisiei a venit
după.  În  consecință,  și  în  cadrul  comisiei  și  aici,  votul  meu va  fi  împotrivă.  

Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Viceprimar?

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Vă mulțumesc, d-le președinte! Am un amendament la acest proiect, o completare
la Art. 1, Se completează cu sintagma Serviciul Disciplina în Construcții și Afișaj
Stradal  din  cadrul  Direcției  Generale  de  Poliție  Locală  Sector  6  și  va  avea
următoarea  formă:  Art.  1.  Se  aprobă  mandatarea  Primarului  Sectorului  6  să
realizeze  procedurile  necesare  în  vederea  contractării  serviciilor  de  audit
economic, financiar și juridic al activității Direcției Generale de Asistență Socială
și Protecția Copilului Sector 6, Administrației Piețelor Sector 6, Administrației
Școlilor Sector 6, Centrului Cultural European Sector 6 și  Serviciului Disciplina
în Construcții și Afișaj Stradal din cadrul Direcției Generale de Poliție Locală
Sector 6.

Vă mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Discuții? Dl Tomescu.

Dl Tomescu Constantin,  consilier local:  Stimați  colegi,  domnilor
Viceprimari! Este normal ca o nouă conducere să înțeleagă ce s-a întâmplat în
perioada  trecută,  este  normal  să  verificați  și  să  înțelegeți  cum  au  fost  făcute
lucrurile și cum ați vrea să le faceți dvs. în urma analizei pe care o să o faceți, dar
suntem de acord cu orice audit care respectă legea. Trebuie să vă spun că mergând
pe această linie pe care dvs. ați propus-o referitor la această hotărâre, o să ajungem
în paradigma dublei  prestații  pentru că,  așa cum a spus și  colegul meu Traian
Pană, avem Curtea de Conturi a României, cea care verifică anual fiecare instituție
în  parte,  inclusiv  Primăria  Sectorului  6,  avem  audit  în  cadrul  primăriei,
Compartiment  de  audit  cu  angajați  pe  care  îi  plătește  primăria  în  cadrul
Organigramei  Primăriei  Sectorului  6,  avem auditori  în  cadrul  fiecărei  instituții
subordonate primăriei, respectiv, D.G.A.S.P.C., Administrația Școlilor ș.a.m.d….,
nu știu dacă la D.A.F.L. există, puteți prin Dispoziție de Primar să delegați orice
coleg care are competențe și poate să facă auditare, de la juridic, de la economic,
astfel încât să vă asigurați că faceți tot ceea ce este necesar în ceea ce privește
acest audit, dar trebuie să vă atrag atenția că dacă votăm această hotărâre o să
ajungem să avem o dublă prestație și Curtea de Conturi nu va considera această
cheltuială eligibilă. Prin urmare, pentru că noi votăm, aș vrea să votăm uninominal
acest proiect și propun, d-le președinte, vot uninominal pe acest proiect, pentru că
vă spun că la anul, noi vom plăti banii pe această prestație și vreau să fie clar cine,
cum a votat ca să știm cine, cum plătește. Deci, repet, este normal să faceți audit,
este normal să vedeți ce se întâmplă în fiecare Direcție, aveți toate instrumentele la
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dispoziție, stă doar în pixul dvs. să dați două trei dispoziții să faceți acest lucru.
Deci, nu ne opunem niciunui…, să nu se înțeleagă greșit, să nu auzim mai târziu
că noi ne-am opus cumva vreunui audit. Nu! Faceți ce credeți de cuviință, faceți
auditul pe care îl doriți, dar respectând normele legale. Asta este ceea ce vreau să
vă spun și vă atrag atenția și vă rog să supuneți la vot, d-le președinte, să votăm
uninominal acest proiect. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Tomescu!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Dacă nu votăm uninominal
acest proiect, grupul P.S.D. se retrage din sală pentru acest proiect, ca să nu cumva
să existe vreun dubiu referitor la noi. Dacă votăm uninominal, suntem aici. Ok.
Mulțumim!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!
D-le Viceprimar!

Dl  Gâdiuță  Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Vă
mulțumesc, d-le președinte! În Raportul de specialitate pe care cu toții l-am primit
sunt menționate o serie de aspecte de ordin legislativ. Deci, avem cadrul legal în
care putem implementa acest  proiect.  De asemenea,  există  o corespondență cu
Compartimentul la care ați făcut referire din cadrul primăriei noastre și avem un
răspuns chiar din partea lor în care ni se spune că având în vedere volumul foarte
mare și  complexitatea operatiunilor desfășurate în perioada aceasta nu pot face
toate operațiunile necesare. Vă asigur că am avut în vedere atât aspectele de ordin
legal, cât și aspectele de ordin operațional.

Dl Tomescu Constantin,  consilier local:  Ați luat  în vedere dubla
prestație?  Ați  făcut  vreo  referire  la  vreuna  din  aliniatele  din  legea  pe  care  ați
menționat-o  dvs.,  face  referire  la  dubla  prestație?  Nu  am  văzut,  spuneți  dvs.
articolul care este și ok, noi suntem pentru. Dacă există un articol care face referire
la lucrul acesta, noi suntem pentru. Motivația noastră este doar dubla prestație, alta
nu este. Dacă ne spuneți…

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: V-am
înțeles punctul de vedere, noi am considerat că nu există acest pericol, Curtea de
Conturi are o analiză pe care într-adevăr o desfășoară periodic în administrație.
Noi avem în vedere un audit ceva mai complex, pe diferite paliere.

Discuții în sală

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Petcu, vă rog!

Dl Petcu Sorin, consilier local: Am o întrebare pentru dl Viceprimar.
Dacă Raportul făcut de către firma privată pe care o aduceți dvs. nu va coincide cu
Raportul Curții de Conturi, ce o să faceți? Ținând cont că, Curtea de Conturi este
un organ specializat și abilitat al statului roman, dvs. veniți cu o firmă privată.
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Îi dați în judecată pe cei de la Curtea de Conturi, îi desființați? Este o întrebare…,
încerc să găsesc logica. E ca și  cum eu mâine fac un audit sau ceva și dau în
judecată Garda Financiară. Nu am cum.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Viceprimar!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Vă mulțumesc, d-le președinte! Cu toate că vă respect dreptul la opinie, ideile pe
care le aveți, nu știu dacă sunt oportune, acestea legate de dat în judecată diferite
instituții.

Discuții în sală

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
În funcție de informațiile pe care le vom primi în urma acestui audit, vom acționa
în consecință. Nu văd în acest moment oportun să mă pronunț hazardat fără să
avem un astfel de rezultat.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: D-le Gădiuță…

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Ceea ce știm este că la început de mandate, avem nevoie de o astfel de consultare
și de o astfel de verificare, ceea ce am argumentat și în cadrul acestui proiect.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, d-le Simion!
Ultima intervenție ca să putem trece mai departe!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Mulțumesc  mult,
d-le  președinte!  Am  și  eu  două  întrebări,  una  pentru  domnul  și  doamna  sau
domnișoara Viceprimar și pentru colegii de la putere aflați în consiliul local.

Prima întrebare pentru dl Gâdiuță, spuneți-mi și mie, vă rog eu mult de tot,
cum se va face procedura de achiziție a acestor servicii? Va fi o achiziție directă,
va fi o licitație, cum se vor semna contractele și care va fi valoarea estimată a
acestui audit?

Doi la mână, mă întorc către dvs., domnilor și doamnelor consilieri, dacă
anul viitor Curtea de Conturi va considera că această cheltuială este neeligibilă, vă
asumați  să  plătiți  aceste  servicii?  Vă asumați  să  le  plătiți,  pentru că  dvs.  o  să
trebuiască să le plătiți, dacă veți vota această hotărâre de consiliu.

Vă mulțumesc frumos! Aștept un răspuns din partea d-lui Viceprimar!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Viceprimar!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Vă mulțumesc,  d-le  președinte!  La  articolul  1,  dacă  îl  citiți  sau  dacă  ați  avut
dorința să-l fi citit înainte de ședință, se specifică următoarele lucruri: “Se aprobă
mandatarea Primarului Sectorului 6 să realizeze procedurile necesare în vederea
contractării  serviciilor  de  audit  economic,  financiar  și  juridic  al  activității
următoarelor  direcții…”.  Deci,  în  acest  moment,  noi  facem această  mandatare,
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dumnealui am încredere că va acționa într-un mod cât se poate de responsabil și
cât se poate de corect.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Deci,  primarul  este
mandatat să facă chestia asta? Nu vă supărați, hotărârea aceasta de consiliu local
de către cine este băgată în această ședință de consiliu? Cine este inițiatorul acestei
hotărâri?

Discuții în sală

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Haideți să ne respectăm,
vă  rog eu  frumos!  Cine  este  inițiatorul  acestui  proiect  de  hotărâre  de  consiliu
local? Vă rog, din partea Executivului? Am rugămintea la dvs..

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Vă  rog,
d-le Viceprimar!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Din  partea  Executivului,  eu  și  dl  Primar  suntem inițiatorii  acestui  proiect,  iar
grupurile noastre politice sunt într-un totul de acord cu această necesitatea acestei
operațiuni de auditare a fostei administrații.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Deci, practic  dvs.
îl mandatați pe Primar…,

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Dacă ați fi citit proiectul, ați fi găsit acolo informația.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Deci, practic,  dvs.
îl obligați pe Primarul Sectorului 6 să scoată castanele din foc cu mâinile dânsului.
Am înțeles! Ok! Vă mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Mi se părea corect dacă
l-ați propus, să participați și dvs., în calitate de Viceprimar.  Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Supun  la  vot
amendamentul  propus  de  dl  Viceprimar.  Cine  este  împotrivă?  Două  voturi
împotrivă  (dl  Iacob,  dl  Pană).  Abțineri? 7  abțineri  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Petcu, dl Simion, d-na Surulescu, dl Tomescu). Voturi pentru?
Cu 15 voturi pentru, amendamentul a fost aprobat.

Supun la vot propunerea d-lui Tomescu, aceea cu votul uninominal la acest
proiect. Voturi împotrivă? Abțineri? 14 abțineri. Voturi pentru? 10 voturi pentru
(dl  Bordei,  d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Enache,  dl  Iacob, dl  Pană,  dl  Petcu,
dl Simion, d-na Surulescu, dl Tomescu). 

Discuții în sală
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Dl Tomescu Constantin, consilier local: Ca să nu fie nici un dubiu,
pentru  că  nu  s-a  votat  acestă  propunere  cu  votul  uninominal,  așa  cum  v-am
anunțat,  Grupul  P.S.D.  nu  participă  la  votul  acestui  proiect  în  întregimea  lui.
Nu participăm la vot!

Discuții în sală

Grupul P.S.D. părăsește sala de consiliu

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Supun  la  vot
proiectul  în  integralitatea  lui.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?  Voturi  pentru?
Cu 15 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Rugăm colegii din Grupul P.S.D. să revină în sală.

Grupul P.S.D. revine în sală

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Punctul 16: Proiect de
hotărâre privind prelungirea termenului de aplicabilitate a Hotărârii Consiliului
Local al Sectorului  6 nr. 326/12.12.2019 de aprobare a listelor cu ordinea de
prioritate  a  solicitanţilor  îndreptăţiţi  să  beneficieze,  conform
Legii  nr.  114/1996,  de  locuințe  convenabile,  locuințe  sociale  sau  locuinţe  de
necesitate, întocmite pentru anul 2020.

Discuții? D-na Mitran, vă rog!

D-na Mitran Georgeta, consilier local: Mulțumesc, d-le președinte!
Georgeta Mitran nu participă la vot.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!
Alte discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul  17: Proiect  de  hotărâre  privind  prelungirea  termenului  de
aplicabilitate a Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 327/12.12.2019 de
aprobare a listelor cu ordinea de prioritate a solicitanţilor îndreptăţiţi, conform
Ordonanţei de Urgenţă nr. 74/2007, să beneficieze de locuințe proprietate de stat,
întocmite pentru anul 2020. 

Discuții? D-na Mitran, vă rog!

D-na Mitran Georgeta, consilier local: Mulțumesc, d-le președinte!
Georgeta Mitran nu participă la vot.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!
Alte discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul 18:  Proiect de hotărâre   privind solicitarea acordului  expres al
Consiliului  General  al  Municipiului  București  de  a  iniția  un  Protocol  de
colaborare între Sectorul 6 al Municipiului București și Universitatea de Științe
Agronomice  și  Medicină  Veterinară  din  București,  Asociația  Peisagiștilor  din
România-filiala  București  și  Ordinul  Arhitecților  din  România-București,  în
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scopul implementării unor proiecte de regenerare urbană pentru conservarea și
dezvoltarea  spațiului verde public și a biodiversității.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Un vot împotrivă (d-na Butacu). Abțineri? 8 abțineri (dl Bordei, dl Coșcodaru,
dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion, d-na Surulescu, dl Tomescu). Voturi pentru?
Cu 15 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul 19: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr.1 și nr. 2
din Hotărârea Consiliului Local Sector 6 nr. 146/20.08.2020 privind aprobarea
derulării  în anul 2020, a proiectului  „Oamenii  sunt grija noastră!”,  Cod apel
POIM/819/9/1, ID 139239, desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială
şi Protecţia Copilului Sector 6.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Punctul  20: Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către  Consiliului
General  al  Municipiului  București  pentru împuternicirea expresă a Consiliului
Local  al  Sectorului  6  de  a  încheia  un  acord  de  parteneriat  cu  Universitatea
Politehnica  București  în  vederea  stabilirii  cadrului  general  de  colaborare
interinstituțională,  în  vederea  sprijinirii  reciproce  pentru  implementarea  unor
proiecte  privind  dezvoltarea  de  soluții  inovative  și  educaționale  precum  și
cultural-științifice.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. Dl Petcu, vă rog!

Dl Petcu Sorin, consilier local: Am o întrebare. Este a doua ședință
la care particip de când am intrat în noul mandat și observ că noi nu mai aprobăm
P.U.D.-uri. Se tot adună și de obicei, în fiecare lună sunt 7, 8, 9, 10 P.U.D.-uri pe
care noi trebuie să le aprobăm și este a doua luna în care Primăria Sector 6 nu
dezbate nici un P.U.D.. Puteți să ne spuneți de ce?

Discuții în sală

Dl Petcu Sorin, consilier local: Nu are cum pentru că eu am stat de
vorbă și sunt cetățeni care așteaptă și trebuie să le primească pentru că au nevoie
de autorizație de construcție.

Discuții în sală

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Florescu, vă rog!

Dl Florescu Viorel  Ștefan,  consilier  local: D-le  președinte,  dragi
colegi,  am  avut  ședința  de  comisie  acum  două  zile.  Am  primit  P.U.D.-urile
respective,  dar  nu  am primit  documentația.  Dl  Arhitect  Șef  nu  a  participat  la
ședință.  Deci,  vă  rugăm  ca  la  următoarea  comisie  să  avem  documentația  în
integralitate a fiecărui P.U.D. și dl Arhitect Șef să participe obligatoriu la ședințele
de  comisie  pe  care  le  avem  din  cadrul  primăriei.  Este  rugămintea  noastră,
dumnealui știe foarte bine ce are să ne prezinte acolo și putem lua decizii și putem
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da avize favorabile sau nefavorabile pe P.U.D.-le respective. Deci, am avut acum
două zile ședință, dar nu am avut actele necesare ca să putem să dăm avize pentru
P.U.D.-le respective.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   Mulțumesc,
d-le Florescu! Dl Desculțescu, vă rog!

Dl  Desculțescu  Alexandru,  consilier  local:  Mulțumesc!  Aș  dori
de asemenea, să reiterez ce s-a cerut mai devreme în cadrul ședinței ca pentru
lucrările  din  comisii,  respectivele  documentații  să  fie  puse  la  dispoziție  și  nu
numai reprezentanților consiliului local în comisiile respective, ci și spre dezbatere
reală publicului larg prin afișare pe site-ul primăriei. În momentul de față nu există
planșele respective pentru P.U.D.-uri afișate. Lucrul acesta vă rog să fie adus la
cunoștința d-lui Bera sau a cui este atribuția, ca să fie puse planșele respective în
format  electronic  pe  site,  pentru  ca  toți  specialiștii  interesați  și  persoanele
interesate  de  aceste  P.U.D.-uri  să  poată  veni  cu  propuneri,  obiecții,  discuții
relevante în materie. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  D-le Secretar!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Dacă  P.U.D.-uri-le  au  fost  complete,  ele  au  fost  coborâte  întodeauna  la
Secretariatul Tehnic și s-au postat pe site, nefiind complete…, nu ați avut nici dvs.
ce dezbate la comisie.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Dl  Desculțescu,  vă
rog!

Dl  Desculțescu  Alexandru,  consilier  local: Mulțumesc  pentru
ridicarea la fileu. În același timp, vreau să vă spun că atâta timp cât o documentație
nu  este  complete,  a  pune  pe  site  spre  dezbatere  publică  un  P.U.D.  cu  o
documentație incompletă, este ca și cum am dezbate pe o ciornă care poate să fie
complet  altfel,  sau  parțial  altfel,  sau  deloc  altfel.  Deci,  vă  rog,  dacă  se  poate
transmite d-lui Bera și Departamentului de Urbanism, ca în momentul în care se
depune spre dezbatere publică un proiect pe site-ul Primăriei, acest lucru să se facă
doar în momentul în care documentația este completă, spre a avea ce dezbate și ce
aproba în comisii. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  pentru
completări! Dl Pană!

Dl Pană Traian,  consilier  local:  Da. Mulțumesc,  d-le  președinte!
O ultimă interpelare către dl Viceprimar! Ca o rugăminte mai mult și aș vrea să-i
aduc  la  cunoștință,  campania  electorală  s-a  încheiat,  nu  știu  dacă  ați  observat
vreodată sau de-a lungul timpului, dacă vreunul dintre colegii mei s-a adresat către
dvs. „d-le Viceprimar USR”, pe viitor dacă puteți, „d-le consilier” și atât sau dacă
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doriți  să-i  dați  numele,  nu  cred  că  este  necesar  să  specificați  și  partidul.  Am
observat că acest lucru îl faceți în momentul când vă enervați. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Vă  rog,
d-le Viceprimar!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Vă mulțumesc pentru sugestie, d-le consilier! Să știți că pe mine nu mă deranjează
să  specificați  partidul,  puteți  să  o  faceți  când  considerați  că  este  cazul,  mă
mândresc cu partidul din care fac parte și nu am de ce să îmi fie rușine cu asta.
Vă mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc  frumos!
Acestea fiind spuse, declar ședința închisă! Sărbători Fericite!

Preşedinte de ședință,                                    Secretar General al Sectorului 6,

    Dubălaru Lucian                                                          Demirel Spiridon
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